
 

 

Αθήνα, 15 Φεβρουαρίου  2024 

 Ερώτηση  

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: Μετακίνηση δύο αναισθησιολόγων από τον νοσοκομείο «Άγιος 
Δημήτριος» Θεσσαλονίκης  

 

Είναι γνωστό εδώ και χρόνια ότι η κατάσταση στα νοσοκομεία της 
Θεσσαλονίκης είναι εξαιρετικά κρίσιμη, εξαιτίας της έλλειψης ιατρικού και 
υγειονομικού προσωπικού.  

Ειδικά οι ελλείψεις ιατρών στην ειδικότητα των αναισθησιολόγων είναι τόσο 
μεγάλες που έχουν οδηγήσει σε υπολειτουργία, ακόμα και  σε αναστολή 
λειτουργίας χειρουργείων. 

Η κυβέρνηση, αντί να ασχοληθεί σοβαρά και να δώσει οριστική λύση στο 
πρόβλημα, αρκείται σε μετακινήσεις αναισθησιολόγων από ένα νοσοκομείο στο 
άλλο, με αποτέλεσμα να αντιμετωπίζει προσωρινά το πρόβλημα σε ένα 
νοσοκομείο, ενώ την ίδια στιγμή δημιουργεί ακριβώς το ίδιο πρόβλημα στο 
νοσοκομείο από το οποίο μετακινούνται οι ιατροί. 

Τελευταίο κρούσμα είναι η μετακίνηση δυο αναισθησιολόγων από το 
νοσοκομείο «Άγιος Δημήτριος» Θεσσαλονίκης προς το νοσοκομείο 
«Παπανικολάου», με τις οποίες επιχειρεί να καλύψει τα κενά στο νοσοκομείο 
Παπανικολάου, αλλά την ίδια στιγμή δημιουργεί τεράστιο πρόβλημα στο 
νοσοκομείο «Άγιος Δημήτριος», με αποτέλεσμα το κλείσιμο μίας χειρουργικής 
αίθουσας και την αναβολή δεκάδων χειρουργικών επεμβάσεων. 

  
Επειδή το πρόβλημα της έλλειψης σε ιατρικό, σε υγειονομικό προσωπικό και 
ειδικά στην ειδικότητα των αναισθησιολόγων είναι εξαιρετικά μεγάλο εδώ και 
πολύ καιρό 

Επειδή εξαιτίας των ελλείψεων αυτών τίθεται σε κίνδυνο η υγεία και η ζωή των 
συνανθρώπων μας που έχουν άμεση ανάγκη 

Επειδή η επιλογή της κυβέρνησης να αντιμετωπίζει το πρόβλημα με 
μετακινήσεις ιατρών από το ένα νοσοκομείο στο άλλο, δεν δίνει λύση στο 
πρόβλημα 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1) Τι προτίθεται να πράξει ώστε να διασφαλίσει την προστασία της υγείας 
και της ζωής των συμπολιτών μας που έχουν άμεση ανάγκη; 
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2) Τι προτίθεται να κάνει ώστε να διασφαλιστεί η απρόσκοπτη λειτουργία 
του νοσοκομείου «Άγιος Δημήτριος» και συγκεκριμένα τα χειρουργεία; 

3) Τι προτίθεται να κάνει ώστε να καλυφθούν όλες οι κενές θέσεις ιατρικού 
και υγειονομικού προσωπικού, ώστε να λειτουργήσουν όλα τα 
νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης χωρίς προβλήματα; 
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